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behandeld en hopen we dat er een voor alle partijen
bevredigende oplossing komt" Want zoals al eerder op
deze plaat§ opgemerkt ligt er nu een goed plan, maar
zijn de financiële consequenties voor de clubs enorm,
waardoor de kans bestaat dat er van de uitvoering niks
terecht komt en daar moeten we voor waken. Wordt
vervolgd.

AMATEURCTUB§ ETïI DE FISGUS
De afgelopen tijd komen er veel clubs in het nieuws die
van de Belastingdienst een aanslag in de bus krijgen
voortkomend uit een controle op het fiscale reilen en
zeilen van een club.
ln het bestuur hebben we over deze kwestie gespro[<en'
en het leek ons raadzaam om onze adviseurs nog eens
kritisch te laten kijken naar de manier waarop wij als
club onze belastingzaken hebben geregeld. Een ezel
stoot zich niet twee keer aan dezelfde steen.
De afgelopen maand heeft hierover een gesprek
plaatsgevonden en de conclusie is gerechtvaardigd
dat we menen onze fiscale zaken goed voor eikaar te
hebben. We moeten het definitieve rapport van onïe
fiscale adviseur nog krijgen, maar op voorhand li1kt dat
er goed uit te zien.

§PORTRAAD .OïíE RIJSSE L
De uitverkiezing'Van"ondergetekende in het bestuur
van cie Sportraad Overijssel heeft hier en daar
aandacht gekregen en roept bij een aantal mensen
oOk Vragen Op. Op y:t:-tr4'.§..ËíJ.#.i.fifi.if.*:::pfii*§.ËJ,,l:], iS een gOed
beeld te krijgen vàn wat de Sportraad doet voor alle
sporten in Overijssel. Miln taak is om de belangen
van de voetbalclubs en de
KNVB te behartigen in de
Sportraad. Het gaat om een
"echte"bestuursfunctie die in
vier bestu u rsvergaderi ngen
per jaar uitgeoefend wordt.
En dat moet lukken.

VAN DE BESTUURSTAFEL

YRIJWILLIGER§AVOND
Afgelopen vrijdag 26 januari hebben we met bijna
1 50 vrijwilligers onze traditionele vrijwilligersavond
gevierd. De opkomst was goed, het was gezellig
en we hebben ons tegoed kunnen doen aan een
mooi buffet dat weer uitstekend verzargd was door
Harnie en Rita van de Belt en door Gerda Wiltvank.
Nogmaals dank daarvoor.
Zo'n avond is een manier om de vele rnensen te
bedanken voor het vele werk dat door hen binnen
onze club wordt verricht. Als bestuur hopen we dat
we in staat zrjn om het voor vrijwiiligers bij DETO
aantrekkelijk'te kunnen blijven rnaken om bij DETO
actief te zijn.
Veel clubs zijn jaloers op het aantal-, op de inzet- en
op het enthousiasme van onze mensen. Hulde!

NOTA BASIS SPORT
AGGOnfiffTODATTE{HB§A}
Voor de sport in de gemeente Twenterand zijn het
belangrijke tijden. ln de NBSA wordt afgesproken hoe
de gemeente qua accommodaties de kornende 1C
jaar met de sport om gaat"
Allereerst hebben we als bestuur afize mening
gevormd waarna we met de 6 Twenterandse
voetbalclubs om tafel hebben gezeteff, met als
insteek een gezamenli.lke reactie op de nota te geven.
Zonder noemenswaardige discussie bleken de clubs
op eén !i.in te zitten. Daarna hebben de binnen- en de
buitensport platforms hun mening op papier gezet en
dat samen met de reactie van de voetbalclubs als één
stuk naar de gemeente gestuurd . Daarmee geeft de
spoft aan op één lijn te zitten!
Een prima uitkomst en een goede basis orn nu de
pclitieke partijen te informeren over onze mening
c\/er de NBSA.De politieke partijen worden door de
platforms uitgenodigd om op de hoogte te worden
gesteld van onze mening over de NBSA. Begin
maaft wordlin een raadsvergadering de NBSA

\.
Corné van het Laar
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i"" GAST OP 'T OOSTEENDETTT

ln deze rubriek in de DETo-nieuwsbrief portret-
teert Berto lbbenhorst mensen die, op welke
manier dan ook, verbonden zijn do,Í1 de voet-
balvereniging DETO. Deze'DETo-mensen' wor-
den onder (vragen)vLt{Jr genomen op de plaats
waar DETO'; roots liggen: Het Oosteinde! Deze

l. i,: 
'

maand te gast Cor Bal"

Terwijl vocl"zitter Corné van het Laar op 6 januari
2AAT de nieuwjaarsspeech opent, kijk ik in het
rond op zoek naar een nieuwe gast" De voorzitter
onderbreekt mljn zoektocht door te zeggen dat hij
deze rubriek een parel voor de nieuwsbrief vind.
lk voel me zeer vereerd. De nieuwjaarsreceptie
is natuurlijk een gelegenheid bij uitstek om wat
contacten op te doen voor het komende jaar. Later
in de middag is de volgende gast al gevonden.
Orndat ik bi.i plo,eggenoot en vriend Corné Bal
aan tafel zit sta ik luttele seconden later naast Bal
senior. Mijn vraag wordt positief beantwoord en
dus is het procst want Cor Bal komt naar Oost! Op
zondagmiddag 14 januari komen Cor en Julia naar
Het Oosteinde. Eerst even babbelen in de kamer.
Sanclra regelt de nodige koffie en de 'möppies'. Al
gauw kom ik erachter dat Corné drie zussen heeft.

HËïkd{k r,fi.f.
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Waarom wist ik.dat niet vraag ik me af , Zussen
zijn namelijk eeïï.goed gespreksonderwerp in de
kleedkamer...Vëgens een oude Chinese traditie {?)
volgt na koffie bier. Op naar de keuken op naar de
praattafell -

Net na de bevrijding volgde voor moeder Bal nog
een bevrijding. Cornelius Bal werd geboren. Om
precies te zijn op 25 september 1946. De familie Bal
kwarn oorspronkelijk uit Scheveningen. De vader
van Cor was visser en verkocht tijdens de oorlog
vis in het oosten des lands. Pa en ma Bal bleven
daar hangen en gingen wonen in Almelo. Cor werd
evenals zi.in drie broers Herm àfr, Gerrit en Nico
geboren in Almelo. Vader Bal had daar inmiddels zijn
eigen viskraam nabij het Scheepvaarthuis alwaar
nu ook de rechtbank zit. Ook verkocht hij vis door
de straten door te gaan. Cor Bal werd overigens
vernoemd na een eerder ovenleden broertje; Cornelis
tsal. De familie Bal woonde in de Prinsenstraat (in

de buurt van de Hofkampstraat). Gor ging in zijn

.leugdjaren naar de lagere school om vervolgens
de ULO te doen. Op zijn 14e wou Cor niet meer
leren .Zijn ouders
zeiden dat ie dan
maar moest gaan
werken" 'Zo ging
dat in die tijd', zegt
Cor. Cor begon
te werken bij het
confectiebeCrijf
Srnits, die pakken
maakten. Later
werd dit Bendien
Smits. Dit was
een bedrijf dat zou
groeien tot 2000
werknemers.

Lees verder op
www.deto.nl

Het seizoen 1969-1970. Linkerspits Cor Bal
(nummer 1 1) en doelman Jansen van DOS '37
vechten een spectaculair luchtduel Ltit,

'Keuvelen met Cor en Julia...'
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NIEUWJAARSRECEPTIE DETO DRUK
BÉZ.OGHT

Voorzitter Corné van het Laarkon ook dit jaar
ruim 215leden welkom heten op de jaarlijkse
nieuwjaarsreceptie van DETO. Een speciaal welkom
was er voor de leden van het gemeentebestuur van de
gemeente TWenterand. 

.,

De voorzitter blikte terug op het afgelopen jaar,

een jaar waarin veel gebeurd is bij DETC. Een
aantal onderwerpen werden speciaal belicht. Zo is
bijvoorbeeld de Nieuwsbrief niet meer weg te denken
binnen DETO. Maandelijks worden alle leden en
overige belangstellenden middels dit medium op
de hoogte gehouden van de ontwikkelingen binnen
DETO. Ook zijn er in het seizoen 2005-2006 twee
seniorenelftallen kampioen geworden. Het betrof hier
het 3e en het 7e elftal. Een hoogtepunt voor DETO
vond plaats in de maand juli.
Het cornpleet vernieuwde DETO complex werd op 25
juli door erelid Jan Bruins feestelijk geopend. Deze
dag was HeraCles Alrnelo onze gast, zii verzorgde
een clinic voor de jeugd en speelde tegen de eerste
selectie van DETO.
Corné bedankte de hoofdsponsor, subsponsors en
overige sponsoren voor hun steun van het afgelopen
jaar, Vol trots deelde de voorzitter mee dat het aantal
businessclubleden enorm snel groeit. ln mei 2006
werd het 100ste BC lid verwetkomd en tijdens de
nieuwjaarsreceptie van afgelopen zaterdag stond de
teller op maar liefst op 112 leden. Ook de ledentelier
bij DETO staat uiteraard niet stil. Begin van dit
jaar werd -,!oost Dubbink ats 600ste lid begroet.
De ledenteller staat nu op ruim 625 leden, ook
een behoorlijke groei dus. Deze groei is met name
merkbaar bij de E en de F jeugd. Na de winterstop zal
er een met een F6 en E6 worden gestart, Een prima
ontwikkeling binnen DETO. Natuurlijk werd er ook nog
even stil gestaan bij de prestaties van het eerste elftal
van DETO.
Tot slot gaf de voorzitter aan dat ook 2007 weer
een bijzonder jaar voor DETO zal gaan worden. Het
40-jarige bestaan van de Supportersvereniging zal
een van de activiteiten zijn die op de agenda staat
voor 20A7. Tenslotte bedankte de voorzitter de vele
vrijwilligers voor hun inzet voor het vele werk dat zij
verrichten.

BARPER§ONEEL IN

Het is je vast wel opgevallen, het barpersoneel heeft
een nieuw tenue. Alle vrijwilligers achter de bar
hebben een mooi poloshirt gekregen. De sponsor van
deze poloshirts is Autowascentrum Schelfhorst!

DARTEN EIE DETO
Nu de winterse temperaturen ons bereikt hebben en
het balletje niet optimaal rondgaat is het weer tijd
voor iets anders. Darten bie DETO. Op vrijdagavond
2 februari staat onze kantine weer in het teken van
de pijltjes! We beginnen om "l 9.00 uur en iedereen
kan meedoen. Aanmelden in de kantine van DETC
bij Harry vaR den Belt of bellen: 06 - 40044333. Het
maximale aantal deelnemers is 64 en denk eraan:
vol = vol. lnleggeld = prijzengeld.

}IOTEER ALVAST
Op zaterdag 2 juni 2007 houden we weer ons grote
lnterne Toernooi. Noteer deze datum alvast in de
agenda, dan zullen we jullie zeker niet missen op deze
sportieve DETO-dag.

Op zaterdag I juni is de Kidsclub FC Twente te gast
bij DETO. Voor onze juniorleden een datum om vast te
onthouden!
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KWEEI$íIJUER IíOOR
SCHEID§RECHTERS

DARTAVOhXD BEGELEIDING JEUGD
Cp 22 december 2006 werd er voor de begeleiding
van de jeugd (trainers, leiders, assistent-
scheidsrechters en scheidrechters) door de jeugd
technische commissie (JTC) een Dartavond
georganiseerd. Ondanks dat de avond vlak voor kerst
viel, €il veel nnensen dan hun eindejaarsbljeenksnnst
op hun werk hebben, was de opkomst boven
verwachting (35 personen). Na de toespraak van onze
Jeugdvoerzitter Gerrit Oelen banstte de strljd los. Het
toernooi begon rnet 5 groepen van 4. In deze poules
werd er gespeeld met 301 dubbel ulit en 3-legs.

Fer gewonnen leg kreeg men 1 punt. Uit deze poules
gingen alle poule winnaars en de 3 beste nummers 2
naar de kwartfinale. Hierna werd er voor de winnaars
gespeeld in een halve finale en een finale. De finale
werd gespeeld door Maurits de Jong en Erwin
Hulsegge. Na een spannende wedstrijd bleek Erwin
Hulsegge de beste darter te zijn. Naast het darten was
er nog genoeg tijd voor een hapje en een drankje. Wij
danken hiervoor Harrie en Rita van de Belt.

AI met al vond iedereen het een zeer geslaagde avond,
waarop zeker een vervolg komt. Wij als JTC hopen
dan zeker op een nog grotere opkomst.

ïr

Loopt de nieuwe Eric Braamhaar, Björn Kuipers of Bas
Nijhuis binnenkort rond in de kantiRe van DETO? Het
zou zo maar kunnen, want maar llefst vijftien jonge
leden van DETO hebben zich onlangs aangemeld
voor de cursus juniorenscheidsrechter. Daarmee
ontpopt DETO zich als een ware kweekvijver voor
scheidsrechters. Rien Simons is zeer ingenomen met
dit grote aantal aanmeldingen. "lk loop al dertig jaar bij
DETC en dit heb ik nog niet eerder meegemaakt."
Als Rien het goede nieuws mededeelt, ligt voor hem
op tafel een dik pak aanmeldingsformulieren. "Dit
pak ga ik met veel plezier overhandigen aan onze
scheidsrechterscoördinator Gerrit Hessing (inmiddels
is Gerrit verblijd met de formulieren). Niet eerder waren
er zoveel jeugdleden die zich opgaven voor de cursus
juniorenscheidsrechter. "Normaal gesproken zijn we
al blij als we twee of drie leden kunnen inschrijven",
zegt Rien" "Nu hebben we dus een groep van vijftËen
personen. Geweldig!"
Tijdens een van de laatste
scheldsrechtersvergaderingen was de vergaderrui mte
bijna te klein. Waar normaal gesproken eeR man of
vijf aanwezig is, werd de commissiekamer nu bevolkt
door meer dan twintig personen. ER dat, volgens Rien,
allemaai door de aspirant-juniorenscheidsrechtens
persoonlijk te benaderen. Twaalf van de vijftien
nieuwbakken cursisten werden door Rien benaderd.
De andere drie werden gevraagd door Gerard Platje,
trainer van B,2.

Petje af
Volgens Rien is het grote aantal nieuwe cursisten niet
alleen te danken aan de persoonlijke benadering.
"Ook het feit dat we ons bij DETO in de gelukkige
omstandigheid bevinden dat we nu een groep mensen
in leidinEgevende posities hebben die echt met
de vereniging bezig zijn" Die beseffen dat als je de
club naar een hoger plan wil tillen, je moet kunnen
beschikken over goede trainers, leiders, spelers én
scheidsrechters", betoogt Rien. "Bovendien neem
ik mijn petje af voor de jongens die zich hebben
aangemeld, want de meeste zijn al jeugdtrainer of
jeugdleider en doen dit er gewoon even bij."

lTel'*
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FEDERATIETOERNOOI DI .TEAM§

ln de maanden december en januari zijn er voor
diverse teams van de F, E en D-jeugd toernooien
van de federatie TWenterand. Alle verenigingen in
TWenterand organiseren één of meerdere toernooien.
Dit kan zijn in de zaal of op kunstgras. Dit jaar was
DETO aan de beurt voor het organiseren van het 

;:

toernooi van de D1-teams op 27 december van B:15
tot 12:00 uur in de Stamper te Vriezenveen. ln totaal
namen zes verenigingen deel aan dit toernooi. Alle
teanns moesten 5 wedstrijden spelen, ifi de poule. Het
bleef tot de laatste wedstrijd spannend tussen Dos37
en Vroomshoopse Boys, deze laatste moest in de
Iaatste wedstrijd winnen van Voorwaarts om Dos37
voor te blijven. Dit team won uiteindelijk met 2 - 1

waardoor zi1 wtnnaar werden van het toernooi.

Ëinduitslag toernooi

GOUffiEru STAffiT UHTO ES

DETO E3 is het laar goed begonnen , Zalerdag 6
januari 2006 werd het zaalvoetbaltoernooi in de
Vroomshoopse sporthal De Stobbe overtuigend
gewonnen. De wedstrijden tegen DOS '37,
Vroomshoopse Boys en Den Ham werden alle drie
gewonnen. De junioren van DETO wonnen met de
overtuigende cijfers van 7 voor en 0 tegen. Een mooi
begin van 20AT van de jongens van Patrick Webbink
en Maurits de Jong.

SKI*ËTt IhI ÏfIÍVG}TE[\[ WE§R TOPI
Traditiegetrouw hebben ook dit jaar de A, B, C
en D jeugdleden, DDC dames, leiders en trainers
eefi bezoek gebracht aan de kunstskibaan
in Wijchen. Cm 8"00 uur vertokken 53 leden
richting het zuiden. De jeugd was na het passen
van de juiste skischoenen en latten, direct aan
de beurt om de baan op te gaan. Sommige
jeugdleden hebben in de afgelopen jaren heel
wat ski-ervaring opgedaan en vertokken direct
rnet de skilift naar boven"

De jongens en meisjes die nog geen ervaring hadden
op de lange latten werden in een zeer korte tijd
opgeleíd doon drie professionele skileraren.

Na de middag was er voor iedereen de gelegenheid
om vrij te skiën. Hier werd dan ook gretig gebruik van
gemaakt. Dit jaarlijks terugkeerde uitje was ook dit jaar
weer een groot succes.

HIEUWE JEUGDLEDENI

E-jeugd :

LaureeR Velnaar

F-ieugd !

Karlijn Hoff
Charlotte Neep
lris Stegeman

Mini's:
Matthijs Beld
Timo Alberts

5

Plaats Vereninino Punten Daelseldo
1
I VroomBhdopse Boys 13 rtr^ï-\.,

') Dos37 12 +6
3 Vv Den Hanr 7 -2
4 Sportlust Vroomshoop 4 -2
q Deto .(\, -3
6 Vocrwaarts 2 -4



DETO START MET EEN EIGEN NilINI.
AFDELING I

De zeer slrccesvolle formule minivoetbal heeft
bij DETO tijdpns de winterstop een nieuwe opzet
gekregen. Docr de enorme toeloop van jonge
voetballertjes heeft DETO besloten orn de mini's
los te koppelen van de F jeugd. Dit houdt dus in
dat DETO een eigen mini-afdeling in het leven
heeft geroepen.

Opzet
lMet een twaalfpersonen tellend begeleidingsteam
moet de mini-afdeling een van de bouwstenen
voor het succes van DETO voor de komende
jaren worden. Met negen trainers, een spelleider
en twee coördinatoren zullen de kleinste voetbal-
lertjes bij DETO veel aandacht en plezier krijgen
in de voetbalsport, want plezier in de sport staat
bij DETO hoog in het vaandel. Hiervoor moeten
de trainers Tom Koppelm&h, -.fohn Fraterman, Rik
Walhout, Sven Smits, Bert Bos, Erik Gerrits en
Robin Egberts zorgdragen.
ZaJ doen dlt niet alleen maar worden geholpen
door spelleider Marianne Schepers, zij zorgt
ervoor dat de kinderen en ouders worden opge-
vangen buiten de mini-arena. Naast het voetbal-
len zorgl Marianne voor de overige activiteiten die
door de mini-afdeling worden georganiseerd. De
mini-afdeling staat onder coördinatie van Henk
Nijen Twilhaar en Gerlof Netters. Deze twee zijn
tevens het aanspreekpunt voor de ouders en de
kinderen.
Door de grote toestroom van kleine voetballer-

tjes is DETO nog op zoek naar drie a vier trài':
ners. Elke speler verdient optimale aandacht en
daarom wordt er gestreefd naar één trainer op vijf
kinderen.

Boarding
DETO beschikt over een eigen miniarena dat
wil zeggen, een kunstgrasveld dat is verdeeld in
twee speelveldjes, met daarom heen een reclame
boading. Door deze opzet blijft de bal altijd in de
buurt van de spelertjes en komt ook elke speler
aan de bal. Een tearn bestaat uit vier à vijf spe-
lers. Elke zaterdagmorgen wordt er van 9.30 tot
10.45 uur een mini-competitie in de boarding
gespeeld. Uiteraard wordt er ook getraind en wel
op rnaandag en woensdagavond van 18.00 uur
tot 19.00 uur. In de wintermaanden vinden er trai-
ningen in de zaal plaatsefi, deze zijn op maandag
en donderdagavond van 18.00 uur tot 19"00 uur.

lnteresse?
Dat de mini-afdeling bij DETO eeR succes is blijkt
we! uit het feit dat DETO in september een F5
kon lanceren en tijdens de wintersstop werd er
ook nog een F6 geformeerd.
Er blijven na het formeren van deze twee elftal-
len nog zo n 45 a 50 mini s over. Waaronder een
achttal meisjes. Heeft u een zoon of dochter tus-
sen de 4 en B jaar oud die belangstelling heeft
voor de voetbalsport kom dan eens een keer vrij-
blijvend bij DETO kijken.
Vanat zaterdag 3 maart zijn de tijden op de vel-
den weer van kracht, tot die tijd wordt er in de
zaal aan de Krijgersstraat getraind en is er geen
minicompetitie op het veld op zaterdagmorgen.

Activiteiten
Wel worden er diverse activiteiten georganiseerd
tijdens de'voetbailoze' periode.
Zaterdag 20 januari werd er door 56 mini's een
bezoek aan de Vjenneboer gebracht. Andere acti-
viteiten zijn o.a . puzzeltochten rnet ouders, films
kijken in het nieuwe jeugdhonk, spelletjesmorgen,
jeugdkamp en clinics met bijvoorbeeld Heracles
en de FC Twente 4x4 Attack tour" En niet te ver-
geten de Open Dag tijdens de zomervakantie.
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STRUGTUUR DETO.TEUGD

Vanaf seizoen 2006 - 2007: is er voor de afdeling
Jeugd van DETO gekozefl,tfoor een andere
org an i sati estru ctu u r.

Welke doelstelling hebben wi! ons gesteld:
Zorgen voor een goede ontw,ikkeling vaR de jeugd, om
zoveel mogelijk jeugd door te laten stromen naar het
1e elftal.

Trainers van selectie elftallen :

Deze zijnhet eerste aanspreekpunt van de lagere
elftallen binnen de,leeftijdsgroep, hierdoor krijgen
ze vanaf dit seizoen meer verantwoordelijkheid.
Uitgangspunt hiervoor was, dat wij vinden dat van
betaalde trainers meer verwacht mag worden dan
alleen maar trainingen geven en 1 maal per week een
wedstrijd begeleiden.

Secretaris
Jeugd

Boven elke leeftijdsgroep staat tevens een
jeugdcoördinator die verantwoordelijk is voor :

Bewaken organisatie binnen leeftijdsgroep 
;

- , Trainingen bekijken en beoordelen.
Wedstrijden bekijken en beoordelen.

-' Overleg met trainers binnen leeftijdsgroep en
Jeugd technische commissie

De afgelopen maanden is er veel aanwas van speler:s
in de E, F en mini's geweest, wij zijn daar ontzettend
blij mee. Dit belooft voor de toekomst van Deto
hopelijk veel goeds. Ook de begeleiding van de
elftallen (trainers en leiders) is gelukkig rond gekomeft,
maar het blijft moeilijk. Daarom willen wij via deze weg
toch een oproep doen aan ouders of spelers van Deto
zich beschikbaar te stellen als vrijwilliger. Want het
blijft nog altijd zo :;

"Vele:handen maken licht werk"

De jeugd commissie

i-'**;l
I Jeuod IL"l

Penningmeester
Jeugd

Wedstrijdsecretaris t-Jeugdn 
----l I

Trainer F1

Trainer F2

Jeugdcordinator E

Trainer E1

Jeugdcordinator C

Trainer C1Trainer B1

Jeugdcordinator F

I IrAlner

Trainer E3
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TIROLER GASTEN BIJ DETO
De verrassingstocht voor de A, B en C jeugd stond dit
jaar in het teken van Tirol.
De deelnemers konden nreedoen aan diverse
spelletjes zoals bierpulschuiven, bugs-schieten,
beschuitfluiten, spijker-slaan, koe-melken. Ter
afsluiting waren nog een aantal opdrachten die nnet
de groep moesten worden uit gebeeld zoals een
tv-reclarne naspelen, jodelen, spreekwoorden en
voorwerpen uitbeelden. Er waren speciaal deze avond
een vljftal gasten uit Tirol op bezoek bi1 DETO. Helaas
vlel de opkomst deze avond een klein beetje tegen.

wfirERzEsr(Aturp st ccEsvoL
Uiteraard werd er in de winterstop ook een activiteit
vöor de jeugd georganiseerd. Op het prograrnma
stond een sportieve middag in Tubbergen. Locatie
deze middag was zwembad de Vlaskoel'n. Hier
werd een heuse waterzeskamp georganiseerd. Deze
middag was erg geslaagd.

AED OPROEP!
Zoals jullie weten is DETO sinds kort in het bezit van
een AED. Er zijn enkele mensen opgeleid binnen
de club. Maar er zijn vast ook mensen binnen de
vereniging die via het werk in het bezit zijn van een
AED diploma. Wij willen dit graag in kaart brengen.
Ben jij in het bezit van een AED diploma? Stuur dan
even een mail naar
Renate Eggengoor,

irlht : rc,* +re j,,#iir * i n rr.i'i I
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